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PROTOKÓŁ NR 2/2024 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

Rady Gminy Bełchatów 

 w dniu 20.11.2024 r. godz. 16:15 

łączony z pozostałymi Komisjami 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonała  Pani Ewa Gębarowska – Przewodnicząca Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji, która powitała Radnych i zaproszonych gości oraz oświadczyła, iż 

zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 5 członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, co wobec ustawowego składu Komisji wynoszącego 5 osoby stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście zgodnie z listą obecności.  

 

Załącznik Nr 1 – lista obecności 

 

Pani Ewa Gębarowska – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawiła porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu nr 1/2024.  

3. Opracowanie planu pracy komisji na 2025 rok. 

4. Zakończenie posiedzenia. 

Załącznik Nr 2 – porządek obrad 

 

 

Ad pkt 2. 

Przyjęcie protokołu nr 1/2024. 

 

Przewodnicząca Ewa Gębarowska: Przy braku uwag do protokołu przystępujemy do 

głosowania. 

 

W głosowaniu  wzięło udział  5 członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji „za”  

przyjęciem protokołu 1/2024 głosowało 5 członków Komisji, 0 „przeciw” oraz 

0 „wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodnicząca obrad 

stwierdziła, iż protokół został przyjęty. 

 

Ad pkt. 3. 

Opracowanie planu pracy komisji na 2025 rok 
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Przewodnicząca Ewa Gębarowska: Przy braku uwag do planu pracy komisji na 2025 rok 

przystępujemy do głosowania. 

 

W głosowaniu  wzięło udział  5 członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji „za”  

Opracowanie planu pracy komisji na 2025 rok głosowało 5 członków Komisji, 

0 „przeciw” oraz 0 „wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodnicząca 

obrad stwierdziła, iż plan pracy komisji na 2025 rok został przyjęty.  

 

Ad pkt 4. 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Ewa Gębarowska stwierdziła, że porządek obrad Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji został wyczerpany. Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim za 

udział i zakończyła obrady. 

 

Protokołowała:             Przewodniczący: 

  


